
 

Onze fractie had enkele vragen over de uitvoering van het meerjarenplan. Meer specifiek ging dit 

over het eerste semester van 2023. 

De inspectie van het Departement Zorg en Gezondheid was langs geweest bij de 

assistentiewoningen. Deze had nog enkele zaken ter opvolging. Wij vroegen ons af waarover dat ging. 

Volgens het bestuur ging dit over administratieve zaken en de waarborg die de bewoners moeten 

betalen. Deze is namelijk te hoog. Ondertussen werden deze zaken opgelost. Een volledige lijst van de 

bevindingen van de inspectie zal schepen Kerremans nog bezorgen. 

Verder konden we lezen dat er een samenwerking is met Digidak om e-inclusie te bevorderen. De 

gemeente is op zoek gegaan naar vrijwilligers en men heeft er heel wat gevonden. Het was een goede 

start die nog verdere opvolging zal krijgen.  

Ook zien we dat voornamelijk personeel van de administratie vorming krijgt. We stelden de vraag of 

dit al dan niet een bewuste keuze is van de gemeente. Wat blijkt? Ook mensen van de technische 

dienst krijgen vorming, ook al stonden deze niet in de opsomming.  

 

De sociale wijk die in de toekomst wordt gerealiseerd in de Molendries moet nog een nieuwe naam 

krijgen. De heemkundige kring stelde ‘Negen lopen’ en ‘Het Slingerpad’ voor. 

De voorkeur van de kring ging naar de Negen lopen. Ook wij volgden deze keuze. Het 

gemeentebestuur en Groen kozen uiteindelijk voor Het Slingerpad. 

 

In 1970 werden de voetbalvelden in de Hoevestraat geschonken aan de gemeente met als duidelijk 

doel dat deze sport- en recreatiedomein zouden vormen. Het gemeentebestuur wil deze gronden nu 

verkavelen zonder iemand hiervan op de hoogte te stellen.  

Er werd tijdens de schenking een notariële akte opgesteld die het gebruik van deze grond beperkt. 

Wij hebben hier in het verleden verschillende vragen over gesteld aan het bestuur. Ditmaal stond het 

dossier terug op de agenda van de gemeenteraad, zonder aanpassingen. Het is wat ons betreft totaal 

onaanvaardbaar om deze grond zomaar te verkavelen, tegen de wil van de schenkers in. Daarnaast 

kan de gemeente hier ook problemen mee krijgen als de familie de grond terugeist. Wordt zeker en 

vast vervolgd.  

 

 



 

In februari brachten wij het punt i.v.m. gemeenschapsdienst voor mensen die een leefloon krijgen. 

Dit zou verder uitgewerkt worden samen met Noorderkempen werkt. We vroegen naar een stand van 

zaken. 

Twee van de zes gemeentes gaan dit verder uitwerken, Rijkevorsel en Merksplas. De gemeente heeft 

verschillende werkplaatsen gekozen, namelijk de technische dienst, de sociale dienst, de bibliotheek 

en de poetsploeg. In oktober of november komt er ook nog een mentoropleiding. De VDAB zal zorgen 

voor de toeleiding waarna het project van start kan gaan en verder zal worden uitgerold. We zijn 

tevreden dat onze gemeente hier werk van gaat maken.  

 

In de briefwisseling konden wij een brief van het ACV die ging over de toekenning van de privéjaren. 

In het onderhandelingscomité van 12 januari 2022 was overeengekomen dat dit in twee stappen te 

regelen: van vier naar acht privéjaren vanaf 1 maart 2022 en van acht naar twaalf privéjaren vanaf 1 

januari 2024. 

We stelden de vraag over hoeveel personeelsleden dit gaat en wat de kostprijs hiervan is. Volgens het 

bestuur komt dit neer op een 20.000 euro per jaar.  

 

De Commissie Kolonie kwam samen op 11 september en we hoorden daar dat de kosten voor de 

plannen die nu nog op tafel liggen, gestegen zijn met 1,5 tot 2 miljoen euro. We vragen bij elke 

financiële rapportering steeds naar de stand van zaken over dit dossier, maar we hadden van die 

verhoging nog nooit gehoord. We stelden de vraag wanneer dit werd vastgesteld. 

Ook was er op maandag 18 september een gesprek met erfgoed om de kosten wat te drukken om 

ook wat werken in handen te leggen bij plaatselijk aannemers en niet bij gespecialiseerde 

werknemers rond erfgoed. We vroegen naar de uitkomst van dit overleg.  

De stijging komt, omdat de aanbesteding net is gebeurd en de prijzen zijn gestegen. Het gesprek met 

onroerend erfgoed is positief verlopen al is het nu wachten op een definitief antwoord.  

De graanschuur wordt nu als polyvalente ruimte verhuurd door de gemeente. Het is niet de 

bedoeling dat we er een feestzaal bij hebben. Het kan gebruikt worden voor een tentoonstelling, een 

markt, enzovoort.  

 

 

 

 

 

 



 

De nieuwe uitbaters maken volop reclame. We vroegen ons af of de prijzen vastliggen en of de 

gemeente hier meer uitleg over kon geven.  

De gemeente heeft niets te maken met het bepalen van de prijs. Ook heeft ze niets te maken met de 

werking ervan. Wel kan iemand tijdens een feest werken met bijvoorbeeld een eigen DJ en 

frietkraam. Daarnaast werken ze ook samen met lokale ondernemers. Dit zijn onder andere 

Vandermisse, Colonie 7 en de plaatselijke bloemenwinkel. We blijven dit verder opvolgen, want ook 

voor onze inwoners moet er een plaats komen op zelf een feest te geven. 

 

We hebben het al aangehaald, de parking voor personen met een beperking aan het gemeentehuis. 

Na verschillende observaties zien we dat het een hele klus is om uit deze parking te geraken. We 

vroegen of de gemeente dit nog eens kon bekijken.  

Er staan veel auto’s rond het Spetsersbeeldje, waardoor het nog moeilijker wordt om uit de parking 

voor personen met een beperking te rijden. Er dient rekening gehouden te worden met het 

gemeentehuis, een hekje en een verlichtingspaal. Misschien ligt een deel van de oplossing al in een 

parkeerverbod. De parkeerplaatsen zijn nu breder wat zeker goed is, maar het schuin in parkeren 

zorgt toch voor heel wat moeilijkheden. Het bestuur gaat nog verder bekijken of er een oplossing kan 

geboden worden.  

 

De oplaadpunten aan het gemeenschapscentrum zouden verplaatst worden, omdat men nu de fiets 

niet kan laden. Er staat namelijk een terras voor. Tot op heden is dit niet gebeurd, staat het nog op 

een to do lijstje, was onze vraag. 

Het antwoord is dat het oplaadpunt nog op de werklijst staat en het zal worden aangepast van zodra 

de technische dient het tijd voor heeft. 

 

We lazen in het schepencollege van 12 september 2023 dat er twee deskundigen 

omgevingsvergunning worden aangenomen. Normaal was het plan om slechts één iemand aan te 

werven.  

Tijdens de sollicitatie kwamen er twee bekwame personen solliciteren. Omdat er op de dienst zoveel 

werk is, heeft men beslist beide personen aan te nemen. Deze starten in de loop van oktober en 

november. 

 


